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Czy Opatów zostanie miastem-pomnikiem historii?

W roku jubileuszu 730-lecia nabycia praw miejskich Opatów stara się, by uzyskać tytuł
miasta-pomnika historii. To prestiżowa sprawa dla samorządu i jednocześnie szansa, by o
ośrodku było jeszcze głośniej w kraju.

Nie trzeba nikogo przekonywać, że Opatów jest historycznym ośrodkiem, który może się
poszczycić wspaniałymi zabytkami, Kolegiatą, Klasztorem, budynkiem Ratusza. Jest tu także
Brama Warszawska, która jest fragmentem muru obronnego, są podziemia, gdzie
znajdowały się słynne magazyny.
Dzisiaj wracamy do tradycji, historii. Przywracamy obiektom dawną świetność, by mogły
służyć współczesnym.  – To dlatego uzyskanie statusu miasta pomnika historii jest jak
najbardziej uzasadnione, racjonalne – mówi burmistrz Andrzej Chaniecki. 

Uzyskanie tytułu może pozytywnie wpłynąć na rozwój turystyki, która jest ważnym
elementem rozwoju gospodarczego. Może także zdecydować o dodatkowych punktach na
przyznanie środków, które dotyczą realizacji różnych projektów, w tym na renowacje
zabytków.

Obecnie trwają prace nad przygotowaniem wniosku do ministra kultury i dziedzictwa
narodowego Bogdana Zdrojewskiego, który decyduje o przyznaniu statusu miasta-pomnika
historii.

 


